
Sērenes pagasta Iedzīvotāju padomes protokols Nr. 2 

 

Sēde notiek: 2024. gada 6. novembrī plkst. 17.30 Sērenes pagasta Tautas namā. 

Sēdē piedalās: Māris Ziemelis, Kārlis Rupenheits, Kaspars Sloka, Ģirts 

Kalnozols, Andra Audze, Inga Marševska, Mārtiņš Rāviņš. 

Uz sēdi uzaicināta Jaunjelgavas apvienības pārvaldes vadītāja Gunta Zvaigzne-

Avakova. 

Sēdē piedalās biedrības ,,Sērenes ļaudis” vadītāja Edīte Osāne un Sērenes pagasta 

bibliotēkas vadītāja Rea Vovere. 

 

Turpmāk Padomes sēdi vada Māris Ziemelis, atskatoties uz notikumiem, kas 

norisinājušies laika posmā pēc pirmās padomes sēdes: 

1. Tiek izteikts paldies visiem organizatoriem, Sērenes aktīvajiem iedzīvotājiem, 

tajā skaitā biedrībai ,,Sērenes ļaudis” un sporta klubam Sērene, kas iesaistījās 

Sērenes pagasta svētku organizēšanā, kas jau kļūst, kā tradicionāls pasākums 

dažādām gaumēm un paaudzēm. 

2. Tiek izteikts paldies Sērenes pagasta bibliotēkai par aktīvu iesaisti un 

daudzpusīgu pasākumu veidošanu, kur aktīvi un ieinteresēti iesaistās Sērenes 

pagasta iedzīvotāji. 

3. 2024. gada 23. septembrī Sērenes tautas namā aizvadīta SIA ,,Aizkraukles 

ūdens” organizētā sanāksme par sabiedrisko ūdens saimniecības pakalpojumu 

sniegšanu Sērenes pagasta centrā un Sērenes ,,Dīķu” administratīvajā 

teritorijā. Pēc šīs sanāksmes uzaicināti pašvaldības pārstāvji, kuri ieradās 

tikties ar iedzīvotājiem, lai papildus sniegtu skaidrojumu par šādu izmaiņu 

nepieciešamību un jaunā tarifa veidošanās algoritmu, kā arī pārrunātu citus 

jautājumus, kas aktuāli Sērenes pagasta iedzīvotājiem. Tiek izteikts paldies par 

atsaucību pašvaldības pārstāvjiem, kuri spēja operatīvi atsaukties uz 

aicinājumu un konstruktīvi sniedza skaidrojumus uz visiem neskaidrajiem 

jautājumiem. 

Par Padomes sēdē Nr. 1 aktualizētajiem jautājumiem Jaunjelgavas 

apvienības pārvaldes vadītāja Gunta Avakova-Zvaigzne informēja Padomi: 

1. Līgums par Sērenes tautas namam nepieciešamo zibens aizsardzības sistēmas 

bojājumu novēršanu ir noslēgts, pacēlājs ir noorganizēts un tuvākajā laikā bojājumi tiks 

novērsti.   

2. 2025. gada budžetā plānots iekļaut Sērenes centra laukumā novietotajai tērauda 

konstrukcijai (estrādei) nepieciešamos atjaunošanas līdzekļus. 

3. Tiek plānots 2025. gada budžetā iekļaut līdzekļus, lai Sērenē uzstādītu 

videonovērošanas kameras.  

/Padomei tiek lūgts izteikt viedokli, kur nepieciešams kameras izvietot. Padomes 

locekļi vienojas, ka viena videonovērošanas kamera uzstādāma pie gājēju pārejas, 

iebraucot Sērenē, otra videonovērošanas kamera uzstādāma aiz mājas ,,Smiltēni”./ 



4. Šobrīd konstatēts, ka Totēnu kapu teritorijā tiek izmesti liegabarīta atkritumi 

– dīvāni, skapji, matrači. Tiks izskatīta iespēja uzstādīt videonovērošanas 

kameras.  

5. Attiecībā par tiltu pār Lauces upi pie bijušajām mehāniskajām darbnīcām 

paskaidroja, ka tilts šobrīd nav iekļauts pašvaldības bilancē, taču ir noslēgts 

līgums, ka tiks veikta tilta tehniskā apsekošana. Plānotais izpildes termiņš ir 

2025. gada janvāris, pēc kā tiks lemts, kas darāms turpmāk. 

6. Informācija par nepieciešamību satiksmes drošības uzlabošanai ceļa posmā no 

iebraukšanas Sērenē no Jaunjelgavas puses līdz Kalngalu krustojumam ir 

nodota Aizkraukles novada pašvaldības ceļu būvtehniķim Dāvim Briedim.  

7. Pašvaldības iepirkuma procedūra par sniega tīrīšanu ir notikusi, ir noslēgts 

līgums un sniega tīrīšanas pakalpojumi tiks nodrošināti. Šobrīd notiek 

atsevišķu pašvaldības ceļu apzināšana un to iekļaušana pašvaldības bilancē. 

8. Šobrīd tiek risināts jautājums par DzĪks ,,ADG” malkas novietnes nomas 

maksu. 

Cita starpā Jaunjelgavas apvienības pārvaldes vadītāja Gunta Zvaigzne-Avakova 

informēja, ka pagasta pārvaldes māja ,,Zvaniņš” šobrīd tiek atbrīvota, iespējams, ēku būs 

nepieciešams pārdot. Pārdošanas gadījumā iegūtos naudas līdzekļus plānots pārvirzīt 

Sērenes Tautas namam. Pārdodot ,,Zvaniņš” ēku būtu iespēja investēt Sērenes tautas 

nama atjaunošanai. 

Tiek plānots Klientu apkalpošanas centra funkcijas nodot Sērenes pagasta 

bibliotēkas vadītājai Reai Voverei. 

 

Sēdes turpinājumā tiek izskatīti dažādi Sērenes pagasta iedzīvotājiem aktuāli 

jautājumi, Padomes locekļi, piedaloties Jaunjelgavas apvienības pārvaldes vadītājai 

Guntai Zvaigznei-Avakovai, debatē un izsaka viedokļus par iespējamiem risinājumiem. 

Padomes sēdē aktualizēti šādi jautājumi: 

1. Sērenes pagasta bibliotēka sadarbībā ar biedrību ,,Sērenes ļaudis” 2. novembrī 

veica sakopšanas talku pie nezināma Brīvības cīnītāja kapa vietas ,,Ancelānos”. 

Nepieciešama pašvaldības iesaiste, lai ap šo kapa vietu uzstādītu sētiņu. 

2. Nepieciešams risināt jautājumu par bijušo kūtiņu demontāžu. 

3. Veikala neesamība Sērenē. 

4. Ņemot vērā biedrības ,,Sērenes ļaudis” plānoto projektu labiekārtot pieguļošo 

teritoriju pie šūpolēm - ,,priediņās”, aktualizējies jautājums par pie šūpolēm esošo  
,,koka konstrukciju nojumju” novietošanu citās vietās.  

5. Daugavas krastā - teritorijā pie Ainavu avota - nepieciešams preventīvos nolūkos 

uzstādīt zīmi, lai atpūtniekiem atgādinātu par savu atkritumu savākšanu, dodoties 

prom no atpūtas vietas.  

Bibliotēkas vadītāja Rea Vovere sniedza informāciju par Sērenes pilskalnu, ka 

pilskalnam būtu jānodrošina publiskā pieejamība, taču šobrīd to nav iespējams izdarīt, jo 

privātpersonas, uz kuru zemes Sērenes pilskalns atrodas, nedod piekrišanu. Biedrība 

,,Sērenes ļaudis” vēlējusies uzstādīt norādi uz pašvaldības zemes, taču tas nav izdevies. 



Biedrības ,,Sērenes ļaudis” vadītāja Edīte Osāne informēja, ka šobrīd notiek aktīvs 

darbs pie projekta labiekārtot pieguļošo teritoriju pie šūpolēm - ,,Priediņās”. Tikuši 

aptaujāti iedzīvotāji par vēlmēm, plānots izveidot tējas namiņu, tīklu parku, šūpuļtīklus.  

E. Osāne informēja, ka biedrība plāno iepriecināt Sērenes pagasta bērnus, nodrošinot 

bērniem Ziemassvētku paciņas. Ziemassvētku paciņas plānots iegādāties par biedrības un 

saziedotajiem līdzekļiem. Plānots, ka paciņas saņems pirmsskolas vecuma bērni un bērni, 

kuri uzsākuši mācības 1. klasē.  

Pēc Sērenes pagasta iedzīvotāju aktuālo jautājumu debatēm, Padomes priekšsēdētājs 

Māris Ziemelis informēja, ka, lai nodrošinātu informācijas apriti ar Sērenes pagasta 

iedzīvotājiem par aktuālajiem jautājumiem un interesēm ir izveidots e- pasts 

serenes.padome@gmail.com. Vienlaicīgi Sērenē plānots uzstādīt arī pastkastīti, lai ar 

padomi varētu sazināties Sērenes iedzīvotāji, kuri neizmanto elektronisko pastu. 

Padomes sēdē nolemts: 

1. nākamo Padomes sēdi plānot aptuveni 2025. gada martā; 

2. noskaidrot, vai Sērenes iedzīvotājiem būtu aktuāli autoveikala pakalpojumi, 

nepieciešamības gadījumā piesaistīt komersantu, kurš var nodrošināt šādu 

pakalpojumu; 

3. turpināt apzināt Sērenes pagasta iedzīvotājiem risināmos un aktuālos 

jautājumus. 

Sēde slēgta 2024. gada 6. novembrī plkst. 19.10. 

 

Padomes priekšsēdētājs   (paraksts)  Māris Ziemelis 

Padomes sekretāre     (paraksts)  Andra Audze 

 

Dokuments parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 


